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内容概要

　　本书试卷和考试总是和学生的成长形影相随。
好的试卷不仅可以帮助学生巩固所学知识，轻松掌握每课、每单元的重点、难点、疑点，而且还可以
激发学生浓郁的学习兴趣，并使学生获得挑战高分、志在必得的可贵信心。
春雨教育集团为实现这一目标，特邀湖北黄冈、江苏启东、北京海淀的400余位一线特级教师，再一次
对旗下驰名全国的王牌试卷《春雨名牌牛皮卷·提优名卷》进行了全新修订与精心打磨。

　　新版呈现如下鲜明特色：
　　1.与各年级单元（章）的教学和考试同步。
新版单元卷仍为A、B两卷：A卷重在测试基础知识与重点过关，B卷着重测试综合能力与应用创新能
力；期中、期末试卷为名校、名师精心编制，荟萃了课改名校的试卷精华，可供城乡各层次学校统一
使用。

　　2.所有试题均充分彰显了各学科《课程标准》对学生素质能力发展的要求，直观体现了各学科命
题改革的趋势，富有浓郁的探索性与开放性，展示了教育发达地区课改实验的前沿性成果。

　　值得特别指出的是，本套试卷中的开放性创新题均分别逼近中考压轴题与奥赛题水平，引领学生
挑战自我、夺取高分。

　　3.每卷给出测试时间、各题分值，答案另附，便于各学校各班级统一使用，也可供家长检测或学
生自测时使用。

　　4.本丛书为“春雨教育”直通车第二站用书，与春雨旗下的另一驰名全国的名牌教辅《教材全析
》配套使用，效果更为直接、显著。
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章节摘录

　　Many years ago， when I was fresh out of school working， in Denver， 1 was driving to my parents"home
in Missouri for Christmas. I stopped at a gas station about 50 miles away from Oklahoma City，where I was
planning to stop and visit a friend. While I was standing in line at the cash register，I saidhellO to an old couple
who were also playing for gas.　　I took off，but had gone only a few miles when black smoke poured from the
back of my car. Istopped and wondered what I should do. A car pulled up behind me. It was the couple I had
spokento at the gas station. They said they would take me to my friends， We chatted on the way to the city，and
when I got out of the car，the husband gave me his business card.　　I wrote him and Ms wife a thank-you note
for helping me. Soon afterward， I received a Christmaspresent from theml Their note that came with it said that
helping me had made their holidaysmeaningful.　　Years later， I drove to a meeting in a nearby town in the
morning. In late afternoon I returned tomy car and found that .Id left the lights on all day， and the battery was
dead. Then I noticed that theFriendly Ford Dealership——a shop selling car——was right next door.　I walked
over and found twosalesmen in the showroom.　　I explanined my trouble. They quickly drove a pickup truck to
my car and started it， and theydidnt ask for any payment. So when I got home， I wrote them a note to say
thanks. I received a letterback from one of the salesmen. "No one had ever taken the time to write us and say
　thank you，andit meant a lot，" he said.
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